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Hei Alexander. 
 
Tidlig i april 2019 leverte Flatøy Bygdelag eit dokument med tittelen  
"Innspill og spørsmål til planarbeid med veiløsning til Midtmarka på Flatøy." 
 
Vi kan ikkje sjå å ha mottatt noen skriftlige tilbakemeldinger på våre spørsmål og 

påstander fra dette dokumentet. 
 
Flatøy Bygdelag ønsker ein statusoppdatering på planarbeidet, ulike svar som mangler 

fra nevnte dokument og informasjon om videre utvikling i saka. 
 
 
 
Mvh 
Styret i Flatøy Bygdelag 

v/ Kurt Solberg og Vibecke S. Samuelsen 
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